
 

 

 

        

                        Z Á P I S 

z 5. jednání Komise životního prostředí a obnovitelných zdrojů zřízené Radou 

města  Karlovy Vary  

Dne 3.5.2023 se uskutečnilo 5. jednání Komise životního prostředí a 

obnovitelných zdrojů zřízené Radou města  Karlovy Vary  

 

Místo jednání: budova Správy lázeňských lesů a parků Karlovy Vary, příspěvkové 
organizace, Sovova stezka 504/4, Karlovy Vary, 360 01  (areál Linhart) 

 Doba jednání: jednání bylo zahájeno v 15:00 hodin a skončeno v 16:45 hodin. 

Přítomni: Ing. Martin Vinš, Jaroslav Hrdlička, RNDr. Jaroslav Růžička, Mgr. Eva Plhová, 

Zdeňka Batíková 

Omluveni :  Mgr.Bc. Hana Žáková, Mgr. Vladimír Melichar 

Nepřítomni :  

Hosté:   

Ing. Bc. Stanislav Dvořák, Ph.D.  – ředitel Lázeňských lesů a parků Karlovy Vary, 

příspěvkové organizace  

 

Program :              

1.Zahájení 

2.Schválení programu jednání 

3.Lázeňské lesy a parky Karlovy Vary, příspěvková organizace – aktuální situace 

4.Různé 

 

1.Zahájení 

 

Jednání komise zahájil  její předseda Ing. Martin Vinš. V úvodu přivítal členy komise a 

pozvané hosty.  

2.Schválení programu jednání  

Předseda komise Ing.Martin Vinš požádal přítomné o připomínky či doplnění 

k navrženému programu.  Žádné  připomínky či doplnění k navrženému programu nebyly 

vzneseny. 

 

Usnesení 

Komise životního prostředí a obnovitelných zdrojů schválila program svého 5. 

jednání. 

 

 



 

 

 

Zápis z 5. jednání Komise životního prostředí a obnovitelných zdrojů zřízené Radou 

města  Karlovy Vary –  str.2 

pro: Ing. Martin Vinš, Jaroslav Hrdlička, RNDr. Jaroslav Růžička, Zdeňka Batíková , Mgr. 

Eva Plhová  

proti:  -        zdržel se: -       nehlasoval: -     

nepřítomen:  Mgr. Vladimír Melichar, Mgr.Bc. Hana Žáková 

                                  Usnesení bylo přijato       

3.Lázeňské lesy a parky Karlovy Vary, příspěvková organizace – aktuální situace 

 

Po úvodu předsedy komise Ing.Vinše se slova ujal ředitel Lázeňských lesů a parků 

Karlovy Vary, příspěvkové organizace  Ing. Bc. Stanislav Dvořák, Ph.D., kdy krátce 

zhodnotil aktuální situaci k jím řízené organizaci. Poté v rámci velmi obsáhlé diskuse 

odpovídal na dotazy členů komise. Jednalo se mimo jiné o oblast spolupráce se školami 

na výsadbách lesních dřevin, zkušenosti z nedávno proběhlého spojení se Správou 

lázeňských parků, p.o., personální situace v jím řízené organizaci s důrazem na 

zvyšování efektivity práce, možnost sponzorování výsadeb v lesích soukromými subjekty, 

mediální prezentace a její formy, využití sociálních sítí a PR organizace, hřbitovy a 

krematoria, areál Třešňovka v Doubí, problematika cen palivového dřeva, vhodné 

skloubení lázeňské funkce lesů s jejich hospodářským využití,  forma prodeje dřeva, 

možnosti využití absolventů Střední lesnické školy ve Žluticích či spolupráce s 

univerzitami, používané technologie těžby dřeva a strojní vybavení (vč. informace o 

získávání dotací), další rozšíření areálu u Goethovy vyhlídky (geostezka, trialová dráha), 

otázka dalšího využití areálu Linhart (možné úpravy po skončení udržitelnosti projektu 

jeho revitalizace) či využití 4 kusů koz walliských na spásání extrémně prudkých svahů 

v okolí bazénu Thermal.  V závěru bylo konstatováno, že Ing. Bc. Stanislav Dvořák, Ph.D. 
bude pozván na jednání komise v lednu 2024 , kde by měla být představena dlouhodobá 
koncepce fungování jím řízené organizace. Poté poděkoval předseda komise Ing. Martin 

Vinš   Ing. Bc. Stanislavu Dvořákovi, Ph.D. za jeho výklad.    

 

 

K bodu nebylo přijato usnesení.  

 

4.Různé 

- 

 

 

 

Ing.Martin Vinš 

Předseda Komise životního prostředí a obnovitelných zdrojů 

 

 

3.5.2023 

Zapsal: Ing. Vladimír Krůta, tajemník komise 


